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Szanowny Panie Prezydencie

W związku z artykułem:
https://tulegnica.pl/artykul/prezydent-chce-budowac/1415800

dotyczącym budowy Hali Widowiskowej na ulicy Radosnej.

oraz artykułem:
https://e-legnickie.pl/wiadomosci-z-regionu/legnica/25896-bylo-kino-bedzie-sala-koncertowa

dotyczącym planów zagospodarowania obiektu Kino Ognisko

oraz postem na Pana profilu 
https://www.facebook.com/photo/?fbid=745679017146826&set=a.242326157482117

dotyczącym spotkania Rady Sportu w sprawie budowy Hali Widowiskowej przy Radosnej

Proszę o informację:
1. Jakie są plany wobec hali sportowej na Lotniczej, czy będzie remontowana?
2. Jakie są plany wobec Kina Ognisko, które miało być salą koncertową?
3. Jak zostanie sfinalizowana budowa nowej hali?
4. W jakim stopniu zostaną obciążeni mieszkańcy Legnicy, mając na uwadze, że niedawno planował 
Pan podnieść opłaty za żłobki i przedszkola, żeby sfinansować podwyżki dla pracowników MOPS?
5. Dlaczego spotkanie w sprawie hali odbyło się dopiero teraz skoro ciężki sprzęt budowlany 
wjechał na teren basenu już prawie rok temu?
6. Kto zadecydował o likwidacji basenu na Radosnej i dlaczego?
7. Czy odbyły się Konsultacje Społeczne w sprawie likwidacji basenu i budowy hali sportowo 
widowiskowej na jego miejscu i jak wypowiedzieli się mieszkańcy?
8. Jak wybrano pracownię architektoniczną? Czy był konkurs? Jaki? 
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